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ز  و لر سا
البرز«: »استاندار 

انتقال زندان قزلحصار انتقال زندان قزلحصار 
مصوب شدمصوب شد

»مشاور استاندار البرز« در گفت وگو با »دنیای هوادار« خبر داد:

معرفی کرج به عنوان شهر معرفی کرج به عنوان شهر 
دوستدار کتاب دوستدار کتاب 

کارگروه ورزش حزب موتلفه اسلامی«  کارگروه ورزش حزب موتلفه اسلامی« »رئیس  »رئیس 
در یادداشتی مطرح کرد:در یادداشتی مطرح کرد:

هفت نکته کلیدی برای سرپرست هفت نکته کلیدی برای سرپرست 
وزارت ورزش وجوانان وزارت ورزش وجوانان 

با حضور دوباره روس ها در میادین جهانی کشتی، شرایط برای موفقیت با حضور دوباره روس ها در میادین جهانی کشتی، شرایط برای موفقیت 
ملی پوشان ملی پوشان ایرانیایرانی دشوارتر خواهد شد؛ دشوارتر خواهد شد؛

بازگشت قدرتبازگشت قدرت
»دنیای هوادار« از بررسی عوامل افزایش قیمت نان می گوید؛»دنیای هوادار« از بررسی عوامل افزایش قیمت نان می گوید؛

تنور گـــــرمِ گرانی!تنور گـــــرمِ گرانی!

شت  شت  مردادماه، سالروز بزرگدا 1818 مردادماه، سالروز بزرگدا
فع حرم گرامی باد ی مدا فع حرم گرامی بادشهدا ی مدا شهدا
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سرمقاله

خبر

 

های  سفره  اصلی  جزء  نان  گذشته،  زمان های  از 
مردم ایران بوده و در حال حاضر افزایش قیمت 
نان به یکی از مهم ترین دغدغه های این روزهای 

مردم ایران تبدیل شده است. 

در حالی که لیست کالاهایی که با افزایش قیمت 
بالاتر  بلند  ایران  در  روز،  به  روز  بوده اند  مواجه 
نان  قیمت  که  گفته  دولت  سخنگوی  می شود، 
سنتی افزایش نمی یابد. با این حال منتقدان دولت 
ابراهیم رئیسی را به نبود شفافیت متهم می کنند. 
دولت ها همواره برای اینکه نان به قیمت مناسبی 
به دست مردم برسد به همین دلیل یارانه هایی 
در بخش های مختلف چرخه تولید ارائه میدهند 
اما با وجود این یارانه ها نان در بسیاری از اوقات 
بالاتر از قیمت های مصوب به دست مصرف کننده 
دارند.  گلایه  همواره  نیز  نانوایان  خود  و  میرسد 
خشکسالی، شرایط اقتصادی ناشی از شیوع کرونا 
است  دلایلی  تولید  های  نهاده  قیمت  افزایش  و 
که تولید گندم در کشور را به میزان چشمگیری 

کاهش و در پی آن واردات را افزایش داده است.
تولید گندم در سال جاری نسبت به سال گذشته 
از  است.  یافته  کاهش  توجهی  قابل  میزان  به 
زمان حمل گندم به کارخانه های آرد سازی و از 
کارخانه ها به نانوایی ها و از نانوایی ها تا برسد 
به دست مردم سوء استفاده هایی نیز از این آرد 
یارانه ای میشود و تمام یارانه به طور مستقیم به 
دست مصرف کننده نمی رسد. بنابراین بالا رفتن 
هزینه های تولید نان باعث شد که قبل از افزایش 
رسمی قیمت ها خود نانوایان به صورت هماهنگ 
هزینه  تا  کنند  نان  رسمی  غیر  افزایش  به  اقدام 
های خود را پوشش داده از مستهلک شدن این 
صنعت جلوگیری کنند. افزایش قیمت نان دلایلی 
و  قیمت جدی  افزایش  جرقه  اما  دارد؛  متعددی 
زیاد نان از چند ماه قبل و به دلیل افزایش قیمت 
آرد و به  افزایش قیمت  با  آرد در کشور زده شد. 
دنبال آن سهمیه ای شدن آرد، پس از گذشت چند 
ماه قیمت انواع نان ها در سراسر کشور نیز افزایش 

یافت.
شدن  گران  به  می توان  که  دلایلی  از  دیگر  یکی 
قیمت نان نسبت داد، گران شدن سایر کالاهای 

برای  نیز  نانواها  و  بود  کشور  در  مهم  و  حیاتی 
درآمد  داشتند  نیاز  خود  روزانه  زندگی  گذراندن 
بیشتری داشته باشند تا با توجه به قیمت جدید 
باشند.  داشته  خرید  توان  کالاها،  و  محصولات 
نیز  بیشتری  دلایل  نان  نرخ  افزایش  این  شاید 
دارد اما این دو علت از مهم ترین دلایل برای این 
برنج  آنجایی که قیمت  از  افزایش قیمت است. 
بالاتر  بسیار  نان  قیمت  از  و  رفته است  بالا  نیز 
است، جایگزینی برای نان وجود ندارد و با توجه 
و  نان  که  ایرانی ها  غذایی  فرهنگ  و  عادت  به 
می  فقط  مردم  پس  می زنند.  را  اول  حرف  برنج 
توانند به سمت نان های ارزان قیمت تر و گاها با 
میزان کمتر مغذی بودن روی بیاورند. اما دلایلی 
که به افزایش واردات گندم در کشور منجر شده 
است، فقط مختص ایران نیست. به نظر می رسد 
خشکسالی های پی در پی و شیوع بیماری کرونا، 
در  را  محصول  این  ذخایر  میزان  و  گندم  توزیع 

بسیاری از کشورها کاهش داده است. 
اما آنچه مهم است این است که ما برای کشور 
شرایط  به  توجه  با  داریم؟  ای  برنامه  چه  خود 
افزایش خشکسالی ها و بحران  اقلیمی کشور و 
کم آبی، مسئولین کشور برای تامین این محصول 
استراتژیک در سال جاری و سال های آینده چه 
خواهند؟ چرا با کاهش تولید گندم مواجه شدیم؟ 
آیا شعار خودکفایی در تولید گندم محقق شد؟ آیا 
توانستیم مشکلات کشاورزان اعم از خشکسالی، 
خرید مواد اولیه مثل سم و بذر را برای همیشه 

شده  گندم  واردات  به  ناگزیر  چرا  کنیم؟  برطرف 
حال  در  کشور  معاملات  اعظم  بخش  چرا  ایم؟ 
حاضر صرف واردات گندم شده است؟ کارشناسان 
معتقدند امسال دو موضوع باعث شد که در حوزه 
گندم خسارت وارد شود. نخست در ابتدای فصل، 
جهش ناگهانی قیمت نهاده های تولید مثل کود، 
سم و بذر که قیمت این کالاها افزایش پیدا کرد. 
چون کشاورزی در کشور ما، کشاورزی معیشتی 
است و کشاورزی اقتصادی و صنعتی نیست که 
خود  انداز  پس  از  شرایط  این  در  بتواند  کشاورز 

استفاده کند. 
لذا تحمل این شرایط از توان کشاورز خارج شد و 
کشاورز نتوانست نهاده های مورد نیاز در بخش 
تغذیه گیاهی مثل انواع کودها را تامین کند. از 
طرفی هم عوامل خسارت زایی مثل علف هرز و 
افزایش  این  با  نتوانست  را  آفات  و  ها  بیماری 
قیمت ها از بین ببرد و به تولید کشور خسارت 
وارد شد. پس تولید گندم در کشور کاهش یافته 
در  نان  قیمت  افزایش  درخصوص  حال  است. 
نان  قیمت  گفت،  باید  گندم  قیمت  افزایش  پی 
هیچ ارتباطی به قیمت آرد ندارد. به این دلیل که 
چندین سال است که دولت به قیمت ثابت آرد به 
نانوایان می دهد. دولت به نانوایان یارانه می دهد. 
در بودجه سنواتی دولت نیز آمده است که هیچ 
آنچه  قطعا  نداریم.  آرد  بحث  در  قیمتی  افزایش 
باعث افزایش قیمت نان شده است حق کارگر و 

هزینه های جانبی مثل آب، برق و... است.

مهرداد 

خبر اول

»دنیای هوادار« از بررسی عوامل افزایش قیمت نان می گوید؛

تنور گـــــرمِ گرانی!

گهی: 1470781 شناسه آ

اکوایران- ایران خودرو و سایپا طی سه ماهه ابتدای سال جاری در مجموع 
ایران خودرو  کردند. سهم  پرداخت  تومان حقوق  میلیارد  هزار  پنج  حدود 
از حقوق پرداختی نزدیک به چهار هزار میلیارد تومان است و سهم دیگر 
خودروساز بزرگ کشور یعنی سایپا بیش از هزار میلیارد تومان. در صورتی 
که حقوق پرداختی سه ماهه را بر تعداد پرسنل شاغل در دو خودروساز بزرگ 
کشور تقسیم کنیم، متوجه می شویم که به طور میانگین حقوق های عجیبی 
به نیروهای شاغل در ایران خودرو و سایپا پرداخت شده است. میانگین 
ماهانه حقوق در ایران خودرو )پرسنل تولیدی و پرسنل غیرتولیدی( حدود 
61 میلیون و 500 هزار تومان است. ایران خودرویی ها در مجموع نزدیک به 
21 هزار و 700 نیروی کار دارند. سهم پرسنل حاضر در خطوط تولید این 
یا  غیرتولیدی  پرسنل  است. سهم  نفر  و 950  هزار  از 12  بیش  خودروساز 

نیروهای کار دفتری و اداری در این خودروساز حدود هشت هزار و 750 
نفر است. اما به سراغ حقوق های پرداختی در خودروسازی سایپا می رویم. 
سایپا در مجموع نزدیک به 9 هزار نیروی کار، شامل حدود 6 هزار و 300 نفر 
پرسنل تولیدی و نزدیک به دو هزار و 750 نفر نیروی کار شاغل در بخش های 
اداری دارد. با توجه به حقوق پرداختی حدود هزار میلیارد تومانی، طی سه 
ماه توسط مدیران خودروسازی سایپا و تعداد نیروی شاغل در خطوط تولید 
و بخش اداری نارنجی های جاده مخصوص، این خودروساز به طور میانگین 
ماهانه حدود 37 میلیون و 200 هزار تومان حقوق پرداخت می کند. البته 
فراموش نکنیم حقوق های ماهانه یاد شده به طور میانگین است و به طور 
قطع فاصله معناداری میان حقوق مدیران خودروساز با حقوق پرسنلی که در 

خطوط تولید مشغول به فعالیت هستند، وجود دارد.

کاوش

فاصلۀ معنادار در حقوق های پرداختی ایران خودرو و سایپا 

سارا نصرتی

»رئیس جمهور« در آیین اختتامیه جشنواره 
ملی رسانه های ایران مطرح کرد؛

رسانه های روشنگر؛ زبان 
گویای دولت

آیت الله »سید ابراهیم رئیسی« همزمان با روز خبرنگار، در 
آیین اختتامیه بیست و یکمین جشنواره ملی رسانه های 
ایران، ضمن گرامیداشت روز خبرنگار و گرامیداشت یاد 
خبرنگاران با تأکید بر استقبال دولت از نقدهای منصفانه، 
و  کرد  عنوان  دولت  گویای  زبان  را  روشنگر  رسانه های 
تصریح کرد: بنده از اولین روز شروع به کار این دولت همه 
پرونده های شکایات صورت گرفته از سوی دستگاه اجرایی 
را مختومه کرده و تا به امروز با وجود همه هجمه ها و 
تخریب ها علیه دولت از هیچ خبرنگار و رسانه ای شکایت 
نکرده ایم. جایگاه راوی و خبرنگار در روایات و فرهنگ دینی 
ما بسیار با اهمیت است و سوگند قرآن به قلم، سوگند به 
قلم هایی است که از آنها حقایق و معارف الهی و تلاش 

برای نجات و احقاق حقوق انسان تراوش می کند.

رئیس جمهور با اشاره به سخنان رهبر معظم انقلاب در ۱۴ 
خرداد و تاکید ایشان بر اهمیت تلاش برای تقویت ایمان 
و امید در جامعه اظهار داشت: دشمن همه توان و تلاش 
خود را به کار گرفته تا با اطلاع رسانی و تصویرسازی جهت دار 

ایمان مردم را تضعیف و امید آنان را به یاس تبدیل کند.

راه اندازی  برای  به پیشنهاد خود  اشاره  با  رئیس جمهور 
اردوهای راویان پیشرفت، گفت: امروز پیشرفت های زیادی 
در کشور داریم که ندیدن آنها سخت است. درست است 
که مشکلاتی هم داریم اما باید پیشرفت ها را نیز روایت 
و در بیان مشکلات با ارائه راهکار و پیگیری اجرای این 
راهکارها و رفع مشکلات کار را دنبال کرد. کسانی که در 
اتاق های اندیشه ورزی برای برون رفت از مشکلات کشور 
ایجاد  دشمن  که  مشکلاتی  برای  باید  می کنند،  تلاش 
می کند یا در سال های مختلف در اثر ندانم کاری ها ایجاد 
شده، راهکارهای عملی ارائه دهند. بیان مسائل با ارائه 

راهکار است که مفید واقع می شود.

وی گفت: تاکید و بیان بر پیشرفت ها صرفا سخن بنده 
نیست، بلکه بیش از ۱۰ رئیس دولتی است که در دو سال 
گذشته با آنها ملاقات کرده ام از حجم بالای پیشرفت های 
جمهوری اسلامی ایران با وجود تهدیدها و تحریم های 
گسترده ابراز شگفتی کرده اند. اهالی قلم و بیان پیشرفت ها 
و داشته های خودمان را ببینند؛ اینگونه نباشد که در نگاه 
به وضعیت کشور بر مبنای منافع و رویکردهای حزبی و 
گروهی عمل کنیم. امروز همه باید فارغ از هر اندیشه و 
تفکر و جناحی منافع ملی را نقطه اشتراک خودمان بدانیم.

آیت الله رئیسی در ادامه آزادی قلم و بیان را از افتخارات 
جمهوری اسلامی ایران عنوان کرد و افزود: امروز به برکت 
خون شهدا و مجاهدان در صحنه، این آزادی های مشروع 
تضمین شده و دولت و همه دستگاه های حاکمیتی به آن 

پایبند هستند.

آیت الله رئیسی با اشاره به دستاوردها و پیشرفت های 
چشمگیر کشور طی ۲ سال گذشته به ویژه در رشد تولید، 
تجارت، تولید نفت، صادرات غیرنفتی، علم و فناوری و ابزار 
تولید، تصریح کرد: امروز با وجود همه تهدیدها و تحریم ها 
در بخش های مختلف شاهد رشد هستیم و اقدامات صورت 
گرفته به ویژه از سوی شرکت های دانش بنیان و علم پایه 

موجب افتخار است و باید به آن بالید.

رئیس جمهور در ادامه ضمن گرامیداشت یاد همه شهدای 
رسانه و درگذشتگان صاحب قلم از جمله مرحوم دعایی بر 
ضرورت توجه به مطالبات خبرنگاران و رسانه ها از جمله 
در  عدالت جنسی  استانی،  رسانه های  ظرفیت  به  توجه 
رسانه ها، دسترسی اصحاب رسانه به اینترنت پرسرعت به 
عنوان ابزار جدی و مهم فعالیت های رسانه ای، موضوع 
تعاونی های  ظرفیت  از  بهره گیری  با  خبرنگاری  مسکن 
مسکن، دیپلماسی رسانه ای، امنیت شغلی و سختی کار 

خبرنگاران تأکید کرد.

   

حججی« که  »محسن  حرم  مدافع  بویژه  شهداء  خاطره  و  یاد 
18مردادماه 1396 به مقام شامخ شهادت نائل گشت،گرامی باد
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اجتماعی

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

طرح »مسکن اقتصادی ما« با خانه های 25 متری!

ن ذره ب�ی

 

»مسکن اقتصادی ما« نامی جدید برای طرح مسکن 
25 متری است که پیشتر تجارت نیوز به آن پرداخته 

و نسبت به اجرای آن هشدار داده بود؛ حالا 
روشن شده است که اجرای طرح مسکن 25 
متری در آغاز مرحله عملیاتی قرار گرفته و 

جامعه هدف آن نیز جوانان معرفی شده اند.

نقل  به  و  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
نیمه  به  مردادماه  تجارت نیوز،  از 

بخش  رئیس  که  بود  نرسیده 
شهرسازی  و  راه  وزارت  مسکن 
در یک مناظره اینترنتی بحث 
خانه های 25 متری را مطرح 
کرد. راهب در این مناظره که 
با حضور صالح شکوهی عضو 
هیأت علمی دانشگاه علم و 
تلویزیون  برنامه  در  صنعت، 
برگزار شد،  اصل ۳۱  اینترنتی 

عنوان کرده بود که با توجه به 
مقررات، یک خانه ۲۵ متری برای 

است!  کافی  زندگی  حداقل های 
از نظر او، پاسخ دولت به  همچنین 

بر  در  را  متنوعی  مسئله مسکن طیف 
می گیرد، که قسمتی از این پاسخ خصوصاً 

خانه های ۲۵  را  جامعه  پایین  دهک  سه  برای 
متری تشکیل می دهد. اگرچه این اظهارات در حد 
طرح ایده عنوان شده بود اما حالا مشخص شده است 

این سیاست از واثعیت نیز دو نبوده و در مرحلیه اولیه 
اجرا قرار گرفته است.

موافقت دولت با طرح »مسکن اقتصادی ما«
تعاونی های  اتحادیه  عامل  مدیر  باقرپور  خشایار 
عمرانی و انبوه سازی تهران جزئیات جدیدی را درباره 
این خانه های 25 متری ارائه داده است. او با تشریح 
جزئیات طرح ساخت مسکن جوانان و زوج های جوان 
اظهار کرده است که طرح »مسکن اقتصادی ما« که 
طراحی آن توسط اتحادیه صورت گرفته ابعاد مختلفی 
دارد و در کمیسیون عمران مجلس نیز مطرح شده 
متری   25 خانه های  همین  به  باقرپور  اشاره  است. 
است؛ او در ادامه حتی به موافقت دولت نیز اشاره 
استقبال  با  است: »خوشبختانه طرح  افزوده  و  کرده 
خوبی از ناحیه ریاست جمهوری مواجه و به وزارت راه 
و شهرسازی ارجاع شده و وزیر راه و شهرسازی با نگاه 
مثبت آمادگی مشارکت در اجرای طرح را به اتحادیه 

اعلام کردند.«
به این ترتیب دولت نه تنها از طرح ساخت نهضت 
ملی مسکن عقب نشینی کرده بلکه به جای افزایش 
جای  در  را  چاره  تورم،  کنترل  و  مردم  خرید  قدرت 
دیگری دیده و بازار مسکن را متناسب با کمبودهای 
مالی خود تغییر داده است. چرا که مدیر عامل اتحادیه 
انبوه سازی تهران عنوان کرده  تعاونی های عمرانی و 
مسکن  تامین  به  مربوط  بیشتر  طرح  »این  است: 
جوانان و و زوج های جوان است زیرا یکی از اصلی ترین 
معضلات پیش روی جوانان برای ازدواج بحث تامین 
کلان  شرایط  از  متاثر  مسکن  قیمت  است.  مسکن 
اقتصاد کشور بالا رفته و قدرت خرید کاهش یافته 
است، از طرفی هزینه های اجاره بها هم به شکل سرسام 
آور افزایش داشته و همه دست به دست همه داده تا 
جوانان برای ازدواج خود و تامین سرپناه دچار مشکل 
شوند.« دولت در حالی این نسخه را برای حل مشکل 
مسکن جوانان و اقشار کم درآمد پیچیده که متوسط 
فضای استانداردی که فرد در یک شهر اشغال می کند 

و به آن نیاز دارد، 70 تا 136 متر اعلام شده است؛ با 
توجه به شرایط فعلی نیز پیشنهاد وزارت کشور بین 40 

تا 50 متر بوده و اکنون آخرین آمارها فضایی بین 20 تا 
50 متر را نشان می دهند!

اجرای آزمایشی مسکن 25 متری در استان های 
تهران و البرز

مدیر عامل اتحادیه تعاونی های عمرانی و انبوه سازی 
»مسکن  اقتصادی  طرح  اجرای  از  همچنین  تهران 
ما« به شکل آزمایشی در دو استان تهران و البرز خبر 
داده و به ایسنا گفته است: »طرح ایده خوبی برای 
زوج های جوان است و زوج هایی که معمولا طی روز 
سرکار هستند و بعد از ساعات کار به یک سرپناه نیاز 
دارند، می توانند از طریق این طرح صاحب خانه شوند.« 
به این ترتیب روشن می شود که دولت خود را تنها 
موظف به تامین خوابگاه دانسته و تمامی معیارهای 

رفاه اجتماعی را نادیده انگاشته است!
باقرپور در توضیح متراژ واحدها گفته است: »در این 
طرح از الگوی آسیای شرقی بهره  بردیم و واحدهای 
کوچک متراژ ۲۵ تا ۳۵ متری با تکنولوژی های نوین 
ساخته می شوند. واحدها با رویکرد اقتصادی سازی نه 
به معنای ارزان سازی به قیمت از بین بردن کیفیت 
از  بهره گیری  با  همراه  کیفیت  حفظ  منزله  به  بلکه 
تکنولوژی های نوین ساخت احداث می شوند و قیمت 
تمام شده را به حداقل رساندیم.« به این ترتیب در 
حالی که وزارت راه و شهرسازی در دوره جدید، مدعی 
رعایت الگوی ایرانی و اسلامی در ساخت خانه بوده، 
به ساخت خانه هایی خارج از عرف و فرهنگ زندگی 
دولت  از شعارهای  دیگر  یکی  و  آورده  روی  ایرانیان 

جدید را زیر پا گذاشته است.

مسکن 25 متری با قیمت میلیاردی!
با زیر یک میلیارد تومان  اینکه جوانان  بیان  با  وی 
می توانند مالک این واحدها شوند، افزوده است: »مدل 
واحدها تمام تجهیز و مبله شده است و پارکینگ هم 
دارد. به طوری که یک زوج جوان برای شروع زندگی 
در واحدهای مسکونی تنها با یک چمدان وارد می شود 

زیرا واحد مجهز و مبله است و فلسفه چنین واحدهایی 
این است که زوج جوان بتوانند با وام ازدواج و هزینه 
جهیزیه صاحب یک خانه شوند و دغدغه پول پیش 
و اجاره بها نداشته باشند.« به گفته مدیرعامل اتحادیه  
تعاونی های عمرانی و انبوه سازی تهران این واحدها 
اجاره به شرط تملیک نیست و افراد مالکیت 
صددرصدی دارند و بر اساس شاخصه های 
امروز در تولید انبوه این کار با زیر یک 

میلیارد تومان شدنی است.
باقرپور درباره انتقاداتی که نسبت 
به ساخت واحدهای کوچک متراژ 
است: »طبعا  دارد، گفته  وجود 
این طرح مخالفان و موافقانی 
اشکال  خیلی ها  و  داشت 
می گرفتند که اگر واحد کوچک 
انگیزه  شود  برنامه ریزی  متراژ 
فرزندآوری را از بین می برد، در 
صورتی که معتقدیم رکن مقدم 
در  تسهیل  ایجاد  فرزندآوری،  بر 
ازدواج است و اگر بتوانیم این فاز 
را تامین کنیم، کار بزرگ و ارزنده ای 
صورت گرفته است. خوشبختانه با نگاه 
امیدواریم  مثبت مسئولان و دولتمردان 
البرز به  که این طرح در دو استان تهران و 

اجرا درآید.«

مهمانی اشتراکی در فضای آپارتمان ها!
مدیرعامل اتحادیه تعاونی های عمرانی و انبوه سازی 
تهران گفته است: »ممکن است این دغدغه پیش آید 
که اگر یک واحد ۲۵ متری را به زوج جوان اختصاص 
بدهیم فردا در بحث حضور مهمان و پذیرایی دچار 
مشکل شوند ولی ما یک طراحی مدرن را برای این 
واحدها درنظر گرفته ایم. اگر به یک زوج جوان ۱۵۰ متر 
آپارتمان هم بدهید آن فضای پذیرایی را فقط زمانی که 
مهمان دارند، استفاده می کنند ولی ما آن را در مجتمع 
استفاده کردیم و یکسری امکانات به فضای مشاعات 

تعمیم داده شده است.«
به گفته باقرپور در این طرح مدل  طراحی و چیدمان 
مشاعات به گونه ای است که حداکثر بهره وری را داشته 
باشد و فضاهای ورزشی،  سالن های پذیرایی تاینی و 
رستورانی و خدمات تجاری، خشکشویی و سوپرمارکت 
این  که جزو ملزومات محلات مسکونی هستند در 
شهرک ها دیده شده است و تمام واحدها دارای نور 
و  اتلاف  از  جلوگیری  انرژی،  ذخیره سازی  کافی، 
هدررفت انرژی و حفظ سبک زندگی کامل و مدرن در 

یک فضای اقتصادی بهینه است.
وی با بیان اینکه در ساخت این واحدها از مدل های 
واحدها  این  در  افزود:  نمی شود،  استفاده  سنتی 
امیدواریم  و  بخشیده ایم  ارتقاء  را  تکنولوژی ساخت 
هرچه زودتر اجرای آزمایشی طرح در دو استان البرز و 

تهران آغاز شود و به سایر استان ها تعمیم یابد.
گفتنی است خانه هایی با متراژ زیر ۵۰ متر معمولا 
پیشتر  و  می شوند  شناخته  میکروآپارتمان  به عنوان 
نیز در کشور ساخته شده اند. با این حال اینکه ساخت 
حوزه  در  مردم  مسکن  تامین  برای  میکروآپارتمان  
سیاست های کلان دولت در بخش مسکن قرار گیرد، 
که  بود  داده  وعده  دولت  پیشتر  است.  بحث برانگیز 
سالانه یک میلیون واحد مسکونی در اختیار متقاضیان 
قرار خواهد داد اما نه تنها به وعده خود عمل نکرده بلکه 
هر روز این وعده ها آب می روند و حالا کار به جایی 
رسیده که بحث ساخت قوطی کبریت های ۲۵ متری از 

سوی مسئولان دولتی مطرح می شود!

گزارش

»دنیای هوادار« گزارش می دهد؛

تابستان امسال، گرمترین 
تابستان در تاریخ!

به گفته یکی از مقامات ارشد برنامه تغییرات آب 
و هوایی اتحادیه اروپا، تابستان امسال )۲۰۲۳( به 
احتمال زیاد گرم ترین تابستانی است که جهان تا به 

حال به خود دیده است.

به گزارش »دنیای هوادار« و به نقل از آناتولی، این 
وضعیت، هشداری جدی برای کره زمین است که در 
دو ماه گذشته در بسیاری از مناطق، دماهای بالا و 
بی سابقه  را تجربه کرده است. »سامانتا برگس«، معاون 
مدیر خدمات تغییر اقلیم »کوپرنیک« اتحادیه اروپا در 
مصاحبه ای به خبرگزاری آناتولی گفت: »پس از ثبت 
دماهای بالا در ماه های ژوئن و ژوئیه به احتمال زیاد 
این تابستان، گرم ترین تابستان در تاریخ هواشناسیِ 

جهان خواهد بود.«

بر اساس داده های کوپرنیک، ششمین ماه از سال 
جاری میلادی، گرم ترین ماه ژوئن در تاریخ ثبت شده 
بوده و سال جاری با ثبت دمای بالای روزانه از اوایل 
ماه ژوئیه نیز همراه بوده است. بر همین اساس روز 
ششم ژوئیه به گرم ترین روز در تاریخ هواشناسی 
تبدیل شد، زمانی که میانگین دمای جهانی به ۱۷.۰۸ 
درجه سانتیگراد رسید و رکورد قبلی را که مربوط به 
ماه اوت ۲۰۱۶ بود، شکست. همچنین سه هفته اول 
ژوئیه نیز گرم ترین دوره سه هفته ای ثبت شده بوده 
است. میانگین دمای جهانی در ماه ژوئن به ۱۶.۵۱ 
درجه سانتیگراد رسید و این در حالیست که بین یک 

تا ۲۳ ژوئیه به ۱۶.۹۵ درجه سانتیگراد رسید.

برگس در این باره گفت: ارتباط مستقیمی بین غلظت 
گازهای گلخانه ای در جو و دمای جهانی وجود دارد و 
به دلیل پیش بینی های قبلی کارشناسان آب و هوایی 
از افزایش اخیر دما شگفت زده نشده اند. اکنون دمای 
کره زمین ۱.۲ درجه سانتیگراد بالاتر از میانگین قبل از 
صنعتی شدن است و این با مقدار دی اکسید کربن و 

متان موجود در جو تناسب دارد.

فعالیت های  دلیل  به  گلخانه ای  گازهای  انتشار 
مختلف انسانی از جمله احتراق سوخت های فسیلی، 
در  شیمیایی  کودهای  از  استفاده  جنگل زدایی، 
کشاورزی و ... در حال افزایش است. در همین حال، 
داده های کوپرنیک نشان می دهد که میانگین سالانه 
جهانی غلظت دی اکسید کربن و متان در جو در حال 
افزایش است. رقم غلظت دی اکسید کربن به ۴۱۶.۷ 
قسمت در میلیون رسید در حالی که متان در سال 
۲۰۲۲ به ۱۸۹۴ قسمت در میلیارد رسید و این رقم، 
بالاترین سطحی است که تاکنون توسط ماهواره ها 
اندازه گیری شده و بالاترین میزان در حداقل صدها 

هزار سال است.

برگس هشدار داد که دمای کره زمین به افزایش خود 
ادامه خواهد داد و اوت )ماه جاری( و چند ماه آینده 
احتمالاً گرمتر از میانگین خواهند بود. ما باید تا پایان 
ماه اوت منتظر بمانیم تا آمارها را به دست آوریم. 
سپس می توانیم به طور قطعی تصمیم بگیریم که 
آیا این تابستان گرمترین تابستان ثبت شده است 
یا خیر. من فکر می کنم با دماهای بالای ثبت شده 
در ماه های ژوئن و ژوئیه که واقعاً فراتر از انتظارات 
گذشته بود، این احتمال وجود دارد که این تابستان 

گرم ترین تابستانی باشد که تا به حال دیده ایم.

او گفت: اگر پاییز و زمستان نیمکره شمالی زمین این 
روند گرما را ادامه دهد به احتمال زیاد سال ۲۰۲۳ اگر 
گرم ترین سال نباشد، قطعا بین سه سال اول رکورددار 
گرما در جهان خواهد بود. با این حال، واقعاً بستگی 
به این دارد که در پاییز و زمستان آینده چه اتفاقی 

می افتد.

برنامه ای برای افزایش قیمت بنزین نداریم
سید احسان خاندوزی در جمع خبرنگاران گفت: هیچ طرحی برای افزایش قیمت بنزین نداریم. در استان های 
مختلف بسته به شرایط برای قیمت نان تصمیم گیری می شود. درباره افزایش قیمت نان نیز وزیر کشور توضیحاتی 

دارد که چون در استان های مختلف متفاوت است به زودی اعلام می کند.
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در خرید ملک حتماً به سوابق معاملات دقت کنید
حسین فاضلی هریکندی، رئیس کل دادگستری البرز با اشاره به ضرورت اطلاع رسانی و آگاهی بخشی به عموم 
جامعه در مورد فریب نخوردن در مورد قیمت پایین یک ملک، بر ضرورت بررسی اسناد، مدارک و سوابق معاملات 

ملک و پرهیز از اعتماد بی جا به نزدیکان تأکید کرد.

 

دیالوگ
»مشاور فرهنگی و اجتماعی استاندار« در 

گفت وگو با »دنیای هوادار« خبر داد:

معرفی کرج به عنوان شهر 
دوستدار کتاب 

برای  البرز  استان  فرهنگی  دستگاه های  پیگیری های 
کاندیدایی کرج به عنوان پایتخت کتاب کشور موجب شد 
تا برای نخستین بار این شهر به عنوان شهر دوستدار کتاب 

معرفی شود. 

»اردشیر آل عوض« -مشاور فرهنگی و اجتماعی استاندار 
البرز- در گفت وگویی اختصاصی با »دنیای هوادار« با اعلام 
این خبر افزود: برای کاندیدایی کرج به عنوان پایتخت کتاب 
در کشور پیش مقدماتی نیاز بود از جمله ایجاد المان ها 
و نمادهای فرهنگی در سطح شهر که پیگیری های لازم 
نیز در این زمینه صورت گرفته و برای رسیدن به مرحله 
پایانی ضرورت دارد که بسترهای فرهنگی مرتبط با ترویج 
و توسعه کتاب و کتابخوانی بیش از گذشته صورت بگیرد.

وی با اشاره به دستور استاندار البرز برای معرفی کلانشهر 
کرج به عنوان پایتخت کتاب کشور افزود: معرفی کرج 
پیش  کتاب  دوستدار  شهر  بعنوان  نخستین بار  برای 
مقدمه رسیدن ما به پایتختی کتاب در کشور خواهد بود.  
دستگاه های متعددی برای این اتفاق بزرگ فرهنگی در 
استان البرز فعال شدند، از شهرداری، فرمانداری، اداره کل 
فرهنگ و ارشاد اسلامی، نهاد کتابخانه های عمومی استان، 
کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان و اداره کل امور 
اجتماعی و فرهنگی استانداری که جلسات متعددی را نیز 

برگزار کرده اند. 

مشاور فرهنگی و اجتماعی استاندار البرز در پایان افزود: 
روند داوطلبی کرج به عنوان پایتخت کتاب کشور در جریان 
پیگیری است و اکنون ماحصل پیگیری های صورت گرفته 
منتج به این موضوع شد که کرج به عنوان شهر دوستدار 

کتاب معرفی شده است.

با رأی اعضای هیأت رئیسه؛

رئیس اتاق اصناف مرکز 
البرز انتخاب شد

جلسه انتخاب رئیس، نواب رئیس، دبیر و خزانه 
دار اتاق اصناف مرکز استان البرز با حضور انصاری 
در  تجارت  و  معدن  صنعت  سازمان  سرپرست 
کمیسیون نظارت سازمان صنعت و معدن و تجارت 
داخلی،  انتخابات  این  در  انجام شد.  البرز  استان 
به  رئیسه  هیأت  اعضای  رأی  با  دادخواه  محمد 
عنوان رئیس، مریم منوری به سمت نایب رئیس 
رئیس  نایب  به سمت  پرگو  اول، جلیل عیوضی 
دوم، قاسم کرمی به سمت دبیر وعلی میرشفیعی 
به سمت خزانه دار اتاق اصناف مرکز استان البرز 
انتخاب شدند. انتخابات اتاق اصناف مرکز استان 
البرز در تاریخ ۱۹ تیرماه سال جاری برگزار و امروز نیز 

انتخابات هیأت رئیسه برگزار شد.

نقل قول

رجایی  زندان  انتقال  اینکه  اعلام  با  البرز  استاندار 
شهر از محدوده کرج انجام شد، گفت: انتقال زندان 

قزلحصار نیز مصوب و در دستور کار است.

عبداللهی«  »مجتبی  هوادار«؛  گزارش»دنیای  به 
-استاندار البرز- گفت: اراده ملی، عزم، انسجام استانی 
و خواست مردم، سبب انتقال زندان های ملی از البرز 
بود که اکنون در خصوص زندان رجایی شهر محقق 
شد. انتقال زندان های ملی از استان البرز از سال ها 
پیش، دغدغه مسئولان و مطالبه مردم بود. با انسجام 
و یک عزم ویژه استانی و ملی تمام زندانیان زندان 
رجایی منتقل شده اند و برای مکان فعلی این زندان 
نیز طرح ها و برنامه هایی با هدف انتفاع مردم در 
دستور کار است. تنها بخشی از زندانیان رجایی شهر 

به قزلحصار منتقل شده اند.

مصوبات ۵۰ هزار میلیارد ریالی وزارت نیرو 
برای البرز

استاندار البرز در ادامه با اشاره به سفر مردادماه جاری 
وزیر نیرو و مصوبات ۵۰ هزار میلیارد ریالی آن گفت: 
در پی دریافت سهمیه سهم استان از سدها به ۱۶۰ هزار 
متر مکعب رسید که با ارتقا زیرساخت های لازم مورد 
بهره برداری قرار می گیرد. طی سفر وزیر نیرو مصوبه 
احداث تصفیه خانه شماره سه استان البرز اخذ شد و 
همچنین تصفیه خانه شماره ۲ به بهره برداری رسید. 
همچنین مقرر شد ۱۱۰ هزار مترمکعب مخزن احداث 
شود و آب اشتهارد با چشم انداز سال ۱۴۳۰ با برنامه 

این  در  که  می شود  تامین  گرفته  که صورت  ریزی 
میان ۳۲ کیلومتر لوله گذای با هدف دریافت حق آبه 

از سد طالقان احداث شد.
عبداللهی در ادامه با اشاره به احداث نیروگاه تجزیه 
پذیر خورشیدی در اراضی به مساحت هزار هکتار در 
شهرستان اشتهارد اضافه کرد: دراین سفر همچنین 
مقرر شد ۲ پست ۴۰۰ کیلو ولت دیگر در کمال آباد 
و اشتهارد احداث شود. ساخت مجموعه در نیروگاه 
منتظر قائم که حدود هزار مگا برق تولید کند و به 

سرانه تولید کشور اضافه می کند از دیگر مصوبات 
سفر وزیر نیرو به استان البرز بود.

قیمت نان در البرز افزایش ندارد
استاندار البرز در ادامه گفت: اتفاقات خوبی در حوزه 
با  ارتباط  در  گذشته  به سال  نسبت  که  افتاده  غله 
برابر سال گذشته  از ۲  بیش  گندم  خرید تضمینی 
اقدام شده است. نان در استان البرز افزایش قیمت 

نخواهد داشت.

»استاندار«:

انتقال زندان قزلحصار مصوب شد

استان  در  اسلامی  انقلاب  رهبر معظم  نماینده 
البرز در پیامی از نیرو های انقلاب واجد شرایط 
دوره  دوازدهمین  انتخابات  برای  تا  کرد  دعوت 
کنند.  ثبت نام  پیش  اسلامی  شورای  مجلس 
استان  در  اسلامی  انقلاب  رهبر معظم  نماینده 
البرز در پیامی از نیروهای انقلاب واجد شرایط و 
همه کسانی که به ارزش های اسلامی و انقلابی 
و تحقق و اجرای احکام اسلام ناب اعتقاد دارند 
دوره  دوازدهمین  انتخابات  برای  تا  کرد  دعوت 
مجلس شورای اسلامی پیش ثبت نام کنند. متن 
پیام آیت الله حسینی همدانی به این شرح است:

»بسم الله الرحمن الرحیم 
محضر مبارک مردم متدین، بصیر، ولایت مدار و 

حاضر در صحنه استان سرافراز البرز
سلام علیکم و رحمت الله

شکوهمند  انقلاب  بزرگ  دستاوردهای  از  یکی 

مشارکت  و  آزاد  انتخابات  برگزاری  اسلامی، 
نسبت  خود  سرنوشت  تعیین  در  مردم  بالای 
چهل  از  بیش  که  است.  جهان  ملل  دیگر  به 
مرتبه حتی در شرایط سخت جنگی و بمباران 
شهرها و بحران ویروس کرونا و گاهی باوجود 
جهت  دشمنان  تبلیغاتی  سنگین  هجمه های 
مأیوس کردن مردم و تشویق به عدم مشارکت، 
با اخلاص و اعتقاد کامل به اسلام و انقلاب پای 
موردنظر  افراد  و  شدند  حاضر  رأی  صندوق های 
انتخاب  خطیر  مسئولیت های  برای  را  خود 
نقشه های دشمنان  به  توجه  با  امروز  و  کردند. 
با ایجاد یاس  عنود و بدخواهان ملت و کشور 
دستاورد  این  کردن  کم فروغ  درصدد  بدبینی،  و 
مهم انقلاب و کاهش میزان مشارکت مردم در 
انتخابات مهم مجلس شورای اسلامی و مجلس 
خبرگان رهبری که در اسفندماه سال جاری برگزار 

واجد  انقلاب  نیروهای  از  لذا  هستند.  می شود 
شرایط و همه کسانی که به ارزش های اسلامی 
ناب  احکام اسلام  اجرای  انقلابی و تحقق و  و 
اعتقاد دارند درخواست می کنم تا جهت تحقق 
به  سال  ابتدای  که  مسلمین  امر  ولی  منویات 
چهار محور اساسی و راهبردی مشارکت، امنیت، 
دیگر  حماسه ای  خلق  برای  رقابت  و  سلامت 
رقابت  و  گسترده تر  مشارکت  دادند جهت  تذکر 
بیشتر و پرشورتر در پیش ثبت نام یک هفته ای 
که قانون در نظر گرفته شرکت نموده و اقدام به 
خنثی سازی انواع فتنه های آتی دشمنان کرده و 
همگان را دعوت به حضور گسترده در انتخابات 
نمایند تا ان شاءالله برگ زرین دیگری در گذر از 
این پیچ تاریخی برای کشور عزیزمان رقم خورده 
صاحب الامر  قلب  و  شاد  شهدا  و  امام  روح  و 

خشنود گردد.«

کاوش

واجدان شرایط در پیش ثبت نام انتخابات شرکت کنند

حسن  امام  سپاه  فرمانده  حیدرنیا،  علیرضا  سردار 
مجتبی )ع( استان البرز در نشستی با حضور خیرین 
موکب امام حسن مجتبی )ع( با اشاره به حدیثی از 
امام صادق )ع( گفت: شخصی از امام صادق علیه 
السلام پرسید: کسی که خودش به واسطه بیماری یا 
مشکلی نتواند به زیارت امام حسین علیه السلام برود 
و در عوض شخصی دیگر را روانه کند )هزینه هایش را 

بدهد(، چه اجری دارد؟ و ایشان گفتند: ۱. به ازای هر 
درهمی که خرج کند، خداوند همانند کوه احُد برایش 
حسنه می نویسد، ۲. چندین برابر آنچه هزینه کرده را در 
همین دنیا به او برمی گرداند، ۳. بلاهایی را که فرود 
آمده تا به او برسد، از او می گرداند و از وی دور می کند 
و مالش حفظ می شود. انسان در راه امام حسین )ع( 
هرقدر هزینه کند، متنعم تر خواهد شد. موکب امام 

حسن مجتبی )ع( به لطف خدا و کمک خیرین و 
بزرگترین  البرز،  استان  نهادهای  و  تمام دستگاه ها 
موکب استان البرز است که به صورت مردمی اداره 
می شود و در سال گذشته روزانه به بیش از پنج هزار 
نفر از زائرین خدمات ارائه می داد. این موکب شامل 
چند کمیته است و آقای کولیوند به عنوان رئیس 

کمیته خیرین این موکب فعالیت می کند.

راه اندازی بزرگترین موکب استان البرز با کمک خیرین در کربلا
نشست 

دبیر تحریریه 

محض اطلاع
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سی�ن و تئا�ت

تا کمتر از یک هفته دیگر و ۳ ماه پس از اعتصاب 
ماه  دومین  وارد  بازیگران،  هالیوود،  نویسندگان 
تا  احتمالا  که  اعتصابی  می شوند.  خود  اعتراض 
چند  برای  ولو  مطلوب،  نتیجه  به  رسیدن  زمان 
زنگ  روند،  این  و  داشت  تداوم خواهد  دیگر،  ماه 
خطر بزرگی برای کمپانی های فیلمسازی، اتحادیه 
تهیه کنندگان، جشنواره های سینمایی و البته اسکار 

تلقی می شود.

به گزارش »دنیای هوادار« و به نقل از ایرنا، هالیوود 
خوشایندی  چندان  روز  و  حال  روزها،  این  طی 
ندارد. از نیمه های اردیبهشت امسال بود که انجمن 
نویسندگان آمریکا، در اعتراض به آن چه نابرابری و 
تضییع حقوق اعضای صنف خود خواند، اعتصاب 
گسترده ای را آغاز کرد. اعتصابی که طبق انتظارها، 
به رسته بازیگران نیز کشید تا انجمن بازیگران نیز 
اواخر تیرماه به نویسندگان بپیوندد تا هالیوود عملا 
با خطر تعطیلی مواجه باشد. برای ورود به اعتصاب 
پرداخت.  نویسندگان  مورد  به  باید  ابتدا  بازیگران، 
طولانی  سند  یک  در  آمریکا  نویسندگان  انجمن 
پیشنهاد داده بود در هر سریال تلویزیونی، باید بین 
۶ تا ۱۲ نویسنده بر اساس تعداد قسمت ها فعالیت 
داشته باشند اما این پیشنهاد از سوی استودیوها 
پذیرفته نشد و آنها با بی تفاوتی از کنار این پیشنهاد 

عبور کردند.
نبود.  نویسندگان  انجمن  خواسته  تمام  این  اما 
آنها همچنین خواستار تضمین حداقل هفته های 
هفته   ۵۲ تا   ۱۰ از  نویسنده  هر  برای  استخدام 
شده بودند. درخواست بعدی، به تقاضای دریافت 
در سامانه های  برنامه ها  از پخش مجدد  دستمزد 
کنار  از  استودیوها  که  بود  مربوط  آنلاین  نمایش 
تمام این پیشنهادها، گذشتند و به هیچ یک از این 
تا  شد  اختلاف ها سبب  این  ندادند.  پاسخ  موارد 
و  اعتراض  بزرگ ترین  آمریکا،  نویسندگان  انجمن 
تحصن ۱۵ سال گذشته را رقم بزند و این اعتصاب 
را به تیتر خبری نخست رسانه های جهان تبدیل 

کند.
با  بازیگران آمریکا  انجمن  این اعتصاب،  با تداوم 
تیرماه  پایانی  هفته  در  نیز  عضو  هزار   ۱۶۰ حدود 
کرد.  خواهند  اعتصاب  نیز  آنها  که  کرد  اعلام 
خواهان  فیلمنامه نویسان،  به مانند  نیز  بازیگران 
افزایش حقوق و دستمزدها هستند. به اعتقاد آنها، 
گسترش شبکه های نمایش خانگی سبب سودآوری 
سطح  درحالی که  است  شده  پلتفرم ها  این  کلان 
مانده  پیشین  اندازه  در  تقریبا  بازیگران،  دستمزد 
است. اتحادیه تهیه کنندگان اما برخلاف استودیوها 
که در برابر اعتراض نویسندگان سکوت کرده بود، 
اعلام کرد که بالاترین درصد افزایش سطح حداقل 
و  داده  پیشنهاد  گذشته  سال   ۳۵ در  را  دستمزد 
همزمان، افزایش قابل توجهی در بیمه بازنشستگی، 

مراقبت های بهداشتی و مزایای دیگری را به اتحادیه 
رد  پیشنهادها  این  تمامی  ارائه کرده که  بازیگران 
شده است. همچنین برخی نگرانی ها راجع هوش 
مصنوعی و اتفاقی که می تواند از این مسیر متوجه 
بازیگران سینما شود و رفع این نگرانی ها، از دیگر 
مواردی است که زمینه اعتراض بسیاری از بازیگران 

را فراهم کرده است.

تاثیر این اعتراض ها بر هالیوود
هالیوود  بر  اتفاق  این  بابت  که  اتفاقی  نخستین 
تولیداتی سینمای  فرآیند  در  تاخیر  است،  مترتب 
آمریکاست. تحصن بازیگران سبب شده تا آنها، تنها 
را  قرارداد خود  پروژه های تحت  بهترین حالت،  در 
جدید  پیشنهادات  پذیرش  از  و  برسانند  اتمام  به 
خودداری کنند. آنها همچنین در مراسم افتتاحیه 
آثار و یا اکران های مردمی در سراسر جهان حضور 
نداشته و هیچ تبلیغی را برای فیلم در حال اکران 
خود در صفحات اجتماعی شان بارگذاری نمی کنند. 
مراسم فرش قرمز برخی فیلم های جدید، به تعویق 
این  رسانه ای  و  محیطی  تبلیغات  پروژه  و  افتاده 
ابتدایی  گام  در  است.  فعلا متوقف شده  نیز  آثار 
اوپنهایمر و عمارت تسخیرشده، نخستین قربانیان 
تحریم بازیگران برای حضور در فرش قرمز این آثار 

بوده اند.
نگرانی بزرگ تر اما از فصل جوایز است که در صورت 
تداوم اعتراض ها تا یک ماه آینده، تاثیر مخرب خود 

را بر جشنواره های کوچک و بزرگ جهانی خواهد 
گذاشت. امی، نخستین قربانی این اعتراض ها بود 
که پس از سال ۲۰۰۱ که به دلیل حوادث ۱۱ سپتامبر، 
امسال  انداخت،  تعویق  به  را  خود  برگزاری  تاریخ 
برگزاری  در  تاخیر  به  اقدام  سال،  از ۲۲  پس  هم 
کرده است. این تمام ماجرا نیست و جشنواره های 
تورنتو، تلوراید، نیویورک و ونیز نیز به عنوان مقاصد 
خواهند  متضرر  اعتصاب،  این  از  احتمالا  بعدی، 
شد. شنیده های برخی رسانه های آمریکایی حاکی 
از آن است که در این مدت، مدیران این جشنواره ها 
خواستار  انجمن،  با  تماس هایی  برقراری  ضمن 
همکاری معمول و مرسوم آنها با این فستیوال ها 
شده اند. درخواست هایی که طبق اعلام آن رسانه ها، 

با پاسخ روشنی مواجه نشده است.

نابرابری دستمزد بازیگران آمریکا
دستمزدهای  از  هالیوود  بازیگران  نارضایتی  بحث 
خود، موضوع مرتبط با سال میلادی جاری نیست. 
سال هاست  زن،  و  مرد  بازیگران  دستمزد  اختلاف 
شده  تبدیل  بازیگران  اعتراض  برای  محلی  به  که 
هالیوود،  مطرح  زن  بازیگران  از  بسیاری  است. 
بازیگران مرد دستمزد می گیرند  نصف یا یک سوم 
و این موضوع، بارها به رسانه ها نیز کشیده شده 
و تحقیقاتی راجع آن صورت گرفته است. به عنوان 
مثال سه استاد دانشگاه آمریکایی در رشته اقتصاد، 
بازیگر   ۲۴۶ که  دستمزدهایی  تحلیل  و  تجزیه  با 

مرد و زن از بازی در ۱۳۴۳ فیلم هالیوودی بین 
نتیجه   این  به  گرفته اند،   ۲۰۱۵ تا   ۱۹۸۰ سال های 
 ۱.۱ حدود  مردان،  دستمزد  میانگین  که  رسیدند 
این  و  است  زنان  دستمزد  از  بیش  دلار  میلیون 
تفاوت در ۳۵ سال گذشته، همچنان ثابت مانده و 

دستخوش دگرگونی نشده است.
طی سال گذشته، تام کروز برای بازی در تاپ گان: 
گرفت.  دستمزد  دلار  میلیون   ۹۶ حدود  ماوریک، 
ویل اسمیت برای آزادی ۳۵ میلیون دلار، دی کاپریو 
دواین  دلار،  میلیون   ۳۰ کامل،  ماه  قاتلان  برای 
آدام ۵/۲۲ میلیون دلار، ویل  بلک  برای  جانسون 
کریس  دلار،  میلیون   ۲۰ جادویی  سفر  برای  فرل 
همسورث برای قسمت دوم استخراج ۲۰ میلیون 
دلار، وین دیزل برای ایکس ۲۰ میلیون دلار، تام 
هاردی برای سومین قسمت ونوم ۲۰ میلیون دلار 
جوکر،  دوم  قسمت  برای  هم  فینیکس  واکین  و 
۲۰ میلیون دستمزد گرفتند. اما در برابر این حجم 
سال  زن  بازیگر  گران ترین  مرد،  بازیگران  دستمزد 
گذشته هالیوود، مارگوت رابی بود که برای باربی، 

۵/۱۲ میلیون دلار دستمزد گرفت.
این نظام پرداخت دستمزد، سال هاست که از سوی 
بازیگران زن و حتی مرد هالیوود، مورد انتقاد قرار 
دارد و به همین دلیل، بسیاری از بازیگران مطرح 
هالیوود، در اعتصاب اخیر حضور دارند. میزان حضور 
بازیگران  برخی  که  است  زیاد  به اندازه ای  بازیگران 
مطرح هالیوود نظیر دواین جانسون، جورج کلونی، 
دواین  جکمن،  هیو  وینفری،  اپرا  استریپ،  مریل 
لئوناردو  دیمون،  مت  کیدمن،  نیکول  جانسون، 
رینولدز،  رایان  افلک،  بن  لوپز،  جنیفر  دی کاپریو، 
آرنولد شوارتزنگر، هر  رابرتز و  بلیک لایولی، جولیا 
برنامه  به  بیشتر،  و  دلار  میلیون   ۱ اعطای  با  یک 
اعتصاب کنندگان کمک  به  اضطراری  کمک رسانی 
کرده اند. این برنامه درصدد است تا به هنرمندانی که 
در جریان اعتصاب بازیگران با مشکلات اقتصادی 

روبه رو هستند، کمک کند.
اتحادیه  و  استودیوها  امید  آخرین  همدلی،  این 
تهیه کنندگان را نقش بر آب کرد چرا که آنها انتظار 
داشتند تا بسیاری از بازیگران حاضر در این اعتصاب، 
قید حضور  مالی،  و  تنگناهای معیشتی  دلیل  به 
بپیوندند.  پروژه ها  به  و  زده  را  اعتراض ها  این  در 
برنامه کمک رسانی اضطراری، برای مواجهه با چنین 
با  کوتاهی،  مدت  در  که  شده  برنامه ریزی  اتفاقی 
و  شده  مواجه  بسیاری  چهره  بازیگران  استقبال 
بنابراین باید منتظر تداوم این اعتراض ها تا رسیدن 
به نتیجه ای مطلوب ماند چرا که تداوم این جریان، 
علیرغم تاخیر در برنامه ریزی پروژه ها در امر تولید 
فصل  و  برای جشنواره ها  بزرگ  تهدیدی  اکران،  و 
جوایز و البته اسکار است که می تواند یک رکورد 
منفی را برای تمامی طرف هایی که مقابل بازیگران 

و نویسندگان ایستاده اند، به ارمغان بیاورد.

»دنیای هوادار« گزارش می دهد؛

چرا بازیگران هالیوود 
اعتصاب کرده اند؟
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محمدرضا کاظمی

غول ایتالیا دست از سر طارمی برنمی دارد
دی ماریتزیو خبرنگار مطرح ایتالیایی اعلام کرد باشگاه اینتر همچنان به جذب مهدی طارمی ستاره ایرانی پورتو به 
عنوان یکی از گزینه های تهاجمی خود امید دارد. اینزاگی به مهاجم شماره ۹ کامل نیاز دارد. نراتزوری این بازیکن 

۳۱ ساله ایرانی را در کنار فولارین بالوگون از آرسنال و بتو از اودینزه به عنوان گزینه احتمالی در خط حمله می بینند.

کشتی دنیا بدون حضور روس ها مانند آن است که 
برزیل را از جهان فوتبال حذف کنیم. این حقیقت را 
اتحادیه جهانی کشتی و کمیته بین المللی المپیک 
خوب می دانند. به همین دلیل از همان زمان حمله 
اوکراین که کلیه فعالیت های ورزشی  روس ها به 
فدراسیون  و  غربی  کشورهای  توسط  کشور  این 
های جهانی تعلیق شد مسئولین تشکیلات جهانی 
در حد  بتوانند  تا  بودند  راهکاری  دنبال  به  ورزش 
امکان پای ورزشکاران این کشور را به میادین بین 

المللی باز کنند. 

این مهم خصوصا در کشتی که معمولا در حیطه 
دیگر  از  بیش  دارد  قرار  روسیه  ورزشکاران  اقتدار 
رشته ها احساس می شد در نهایت تصمیم گرفته 
شد تیم های این کشور در مسابقات حضور پیدا 
این کشور  قهرمانان  انفرادی  نتایج  تنها  اما  کنند 
محسوب شود بی آنکه حاصل عملکرد تیمی مورد 
توجه واقع شود. این ارفاق و چشم پوشی فضایی 
تیم های  مدت ها  از  پس  روس ها  تا  کرد  ایجاد 
میدان  راهی  فرنگی خود  و  آزاد  نوجوانان کشتی 
به  که  اخیر  مسابقات  در  آنان  و  کنند  جهانی 
میزبانی ترکیه برگزار شد اقتدار و توان خود را در 

این رده سنی نشان دادند.
اختلاف  با  و  متعدد  مدال های  کسب  با  روس ها 

امتیاز بالا که محسوب نشد بالاتر از تمامی تیم های 
شرکت کننده قرار گرفتند اما افتخار قهرمانی نصیب 

کشتی گیران ما شد و متعاقب آن مسئولین یکی 
پس از دیگری پیام تبریک فرستادند در حالیکه که 
به واقع روس ها قهرمان شده بودند. این تحولات 
اگرچه در بدو امر به نفع مسئولین فدراسیون کشتی 
کشورمان شد تا قهرمانی تیم های کشتی نوجوانان 
و موفقیت خود را در بوق و کرنا کنند اما واقعیت 
این است که بازگشت مقتدرانه روس ها می تواند 
در مسابقات جوانان و بزرگسالان جهان ملی پوشان 
ما را با مخاطره روبرو سازد. این مخاطره خصوصا در 
رده سنی بزرگسالان بیش از هر زمان دیگری کشتی 
ما را تهدید می کند. جایی که فاصله کوتاه مسابقات 
جهانی و بازی های آسیایی هانگ ژو و لزوم شرکت 
میدان  دو  هر  در  ما  از کشتی گیران مطرح  برخی 
جهت کسب نتیجه کار را سخت تر خواهد کرد. این 
انگیزه  با  با توجه به حضور کشتی گیران  دشواری 

و تشنه مدال روسیه کاملا محسوس خواهد بود.
هرچند باعث خوش شانسی است که نتایج تیمی 
نخواهد شد  نیز محسوب  بزرگسالان  رده  در  آ ن ها 
با این وصف نفرات آن ها برای رسیدن به مدال از 
با  از سویی  کرد.  نخواهند  فروگذار  هیچ کوششی 
توجه به اینکه »علیرضا دبیر« از مدتی پیش دومین 
دوره ریاست خود بر فدراسیون کشتی را آغاز کرده، 
نتایج بازی های آسیایی و جهانی ۲۰۲۳ مستقیما 
اساس  بر همین  شد  خواهد  ثبت  وی  پرونده  در 
باید دید این رییس پرحاشیه تا چه اندازه در اعمال 

مدیریت خود موفق خواهد بود.

با حضور دوباره روس ها در میادین جهانی کشتی، شرایط برای 
موفقیت ملی پوشان ایرانی دشوارتر خواهد شد؛

بازگشت قدرت

داستان جلد

»محمدرضا تهرانی« -رییس کارگروه ورزش حزب 
اختیار  در  که  یادداشتی  در  اسلامی-  موتلفه 
شهادت  به  نوشت:  گذاشت،  هوادار«  »دنیای 
مسئولین  و  دست اندرکاران  همه  واقعیت ها، 
دريافته و می دانند که ورزش عرصه ای گسترده 
و عملکرد مدیران آن زیر ذره بین افکار عمومی 
انتخاب  روند  این که  به  توجه  با  دارد.  قرار 
»کیومرث هاشمی« با گذشت بیش از دو سال 
در  را  هفتگانه ای  نکات  دیدم  لازم  محقق شد 

باب مسولیت ایشان یادآوری کنم:
ورزش وجوانان  وزارت  سرپرست  امروز  الف: 
»مدیر  یک  که  باشد  مدعی  می تواند،  حق  به 
گذشته  سال  سی  طی  که  است  ورزشی« 
مدیریت را با عنوان معلم ورزش در شهر کوچک 
آغاز و به تدریج و با لیاقت، مدارج ترقی را در 
بخش های مختلف ورزش از معاونت قهرمانی 
تا ریاست کمیته ملی المپیک تجربه طی کرده 
است. اما او باید بداند، مسئولیت جدیدش با 
شرایط به وجود آمده بسیار مهم و قابل مقايسه 
با مسئولیت های گذشته اش نیست! گرچه اگر 
از ابتدای دولت سیزدهم معرفی می شد، حتما 
جامعه  ولی  داشت.  پيش  در  آسان تری  کار 
ورزش از ایشان انتظار بجا و به  حقی دارد تا 
اوضاع را بهبود بخشد و با ایجاد تغییرات در 
مدیریت ها، دیدگاه ها، روش ها و عملکردها در 
این عرصه، طی یک برنامه ریزی چند سویه و 
دقیق ورزش را به سمت درستی پیش خواهد 
دور  نه چندان  آینده ای  به  امیدواری  با  تا  برد 
کم  ورزش  پیشرفته  کشورهای  با  ما  فاصله 

وکم تر شود. 

برکناری  یا  جابه جایی  دیگر  مهم  مسأله  ب: 
مدیران تحمیلی، انتخاب هرچه بهتر و سریع تر 
پارلمانی و حقوقی و رفع بلاتکلیفی  معاونت 
اغلب فدراسیون ها و اداره آن توسط سرپرستان 
پنهانی  و  آشکار  زيان های  که  است  موقت 
بر پیکر ورزش ما وارد کرده  از داخل و خارج 
است! به همین دلیل می توان بر این پیشنهاد 
کاری  اولویت  باید  که  کرد  تاکید  مشخص 
این  به  دادن  سروسامان  هاشمی  مهندس 
ویژه  به  باشد.  رئیس  بدون  فدراسیون های 
و  سوارکاری  ژیمناستیک،  پایه  فدراسیون  سه 
دوومیدانی که از دیرباز یک عده افراد شناخته 
منافع  تنها  که  فرصت طلب  همواره  و  شده 
شخصی شان را در راه رسیدن به قدرت می دانند 
و در عین ناشایستگی روی این رشته های مادر 
چنبره زده اند! این افراد آن چنان شناخته شده 
هستند که نیازی نیست، اسامی شان در این جا 
بیاید، آن ها رایزنی و تحرکاتی را آغاز کرده اند تا 
با برگزاری یک انتخابات مهندسی شده کماکان 
به منافع شخصی خود برسند! مهندس هاشمی 
باید نظارت و نگاه دقیق به این سه فدراسیون 
پايه داشته و تلاش کند با مدیریت اصولی آن ها 
را در یک زمان مناسب و در یک فضای سالم  

ساماندهی کند.
امور مشترک  دفتر  با مسئولیت  ارتباط  در  ج: 
برگزاری  در  وی  موثر  حضور  و  فدراسیون ها 
انتخابات فدراسیون ها لازم است این نکته مورد 
توجه قرار گیرد که فرد مورد نظر باید با ضرورت 
زمان و اهمیت ریز مسائل فدراسیون ها کاملا 
آشنا باشد. بدیهی است دود بی توجهی نسبت 

به این مسئولیت مهم در چشم مجموعه ورزش 
کشور و نیز در سطح ملی خواهد رفت. 

 د: بازی های آسیایی هانگ ژو بزودی در کشور 
چین آغاز می شود و این رویداد مهم از اهمیت 
حضور  برای  باید  که  است  برخوردار  ویژه ای 
اندیشیده شده  آن تمهیدات لازم  در  مقتدرانه 
باشد. کاروان ورزشی اعزامی ایران باید در این 
در  خود  عنوان ششمی  از  دست کم  مسابقات 
بازی های آسیایی اندونزی دفاع کند. در واقع 
تیم های ایران که قرار است در این مسابقات 
شرکت کنند، باید از هر نظر آماده و مقتدر ظاهر 
شوند.  بدیهی است که آشفتگی در برنامه ریزی 
این مدت می تواند، شکست  در  و عدم نظارت 
تلخی را به کاروان کشورمان تحمیل کند! و آن 
وقت آقای هاشمی که تازه مصدر کار شده باید 
منتظر سوالات متعدد و بازخواست نمایندگان 

مجلس به هنگام معرفی  به مجلس باشد. 
ه: سرپرست وزارت ورزش وجوانان تنها می تواند 
با ایجاد ارتباطی منطقی، نزدیک، عاطفی والبته 
با لحاظ کردن خواست های منطقی و نیازهای 
ورزشکاران که برخی از آنان به دليل بدقولی ها 
روانی  و  روحی  لحاظ  از  مطلوبی  شرایط  در 
دلگرمی  اسباب  آوردن  فراهم  ضمن  نيستند، 
قهرمانان مدال آور، پیشاپیش زمینه های عینی 
و ذهنی برای موفقیت آنان را بستر سازی کند. 
ورزشی  مختلف  رشته های  در  که  قهرمانانی 
دشواری های  و  رنج  سختی،  کشیده،  زحمت 
بسیاری را تحمل کرده اند و با قدرت و دلاوری 
برای  المپیک  و  آسیایی، جهانی  در مسابقات 
جمهوری اسلامی ایران افتخار کسب  کرده اند و 

می توانند پیروزی های درخشانی را در مسابقات 
آسیایی هانگ ژو به دست آورند. 

به  رسیدگی  در صورت  باشید  داشته  یقین  و: 
و  مدال آور  ورزشکاران  به حق  درخواست های 
عقب افتاده  پاداش های  و  مطالبات  پرداخت 
میهنی  و  ملی  روحیه  از  که  شناختی  با  آنان 
آنان سراغ داریم به این یقین خواهیم رسید که 
نمایشی متفاوت تر و بهتر از گذشته در کشور 

چین ارائه خواهند داد. 
از  آگاه و فهیم ورزش می دانند  ز: کارشناسان 
آزار  فوتبال کشورمان حواشی  آفت های  جمله 
جان  به  خوره  مثل   که  است  فراوانی  دهنده 
این رشته افتاده است! این حواشی آزاردهنده در 
فدراسیون و باشگاه ها ناشی از عوامل تنش زایی 
است که در صورت بی توجهی و عدم رسیدگی 
به آن می تواند، همچون گذشته بر متن فوتبال 
کشورمان تأثیر مخرب بگذارد و ترمزی شود در 
حرکت های این رشته پر مخاطب! از سوی دیگر 
با توجه به حضور تیم ملی فوتبال کشورمان در 
مسابقات قهرمانی آسیا، انتظار می رود سرپرست 
آسیب شناسی  جهت  در  ورزش وجوانان  وزارت 
فوتبال و حضور مقتدرانه تیم ملی، کارگروهی 
زبده را به کار گیرد تا تیم ملی فوتبال جمهوری 
راهی  دغدغه  کوچکترین  بدون  ایران  اسلامی 

قطر شود. 
بدیهی است؛ نکات مورد اشاره تنها بخش هایی 
اشاره شد  آن  به  که  است  ورزش  از مشکلات 
که  دارد  وجود  راستا  این  در  دیگری  موارد  و 
آن ها  ذکر  از  کلام  اطاله  از  پرهیز  منظور  به 

خودداری می شود.

هفت نکته کلیدی برای سرپرست وزارت ورزش وجوانان 
دداشت �ی

با توجه به اینکه »علیرضا دبیر« از مدتی پیش دومین دوره ریاست خود بر فدراسیون کشتی را آغاز کرده، نتایج بازی های 
آسیایی و جهانی ۲۰۲۳ مستقیما در پرونده وی ثبت خواهد شد بر همین اساس باید دید این رییس پرحاشیه تا چه اندازه 

در اعمال مدیریت خود موفق خواهد بود.
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آرش برهانی سرمربی استقلال ملاثانی شد
سرانجام هدایت تیم خوزستانی به برهانی سپرده شد. آرش برهانی مهاجم پیشین تیم فوتبال استقلال به عنوان 
سرمربی جدید تیم استقلال ملاثانی برگزیده شد. برهانی سابقه هدایت تیم امید استقلال را در کارنامه دارد. 

استقلال ملاثانی در لیگ دسته اول فوتبال به میدان می رود.

پوچتینو نسبت به ولاهوویچ 
هیچ تردید ندارد

 مائوریستیو پوچتینو خلاف اخبار نسبت به 
دوشــان ولاهوویچ دید بدی ندارد. اخبار منتشر 
شــده در مورد متقاعد نشدن پوچتینو نسبت به 
عملکرد ولاهوویچ درست نیست. خوش بینی در 
مورد معاوضه بین دو تیم افزایش یافته. خصوصا 
از سمت چلسی که حالا به صورت جدی به جذب 
ولاهوویچ فکــر می کند. یوونتــوس برای این 
معاوضه به ۳۰ میلیون یورو به اضافه ۵ میلیون 
یورو پاداش هم راضی می شــود. از ســوی دیگر 
روملو لوکاکو هم از پیوستن به یوونتوس استقبال 
می کند و باور دارد که تحت هدایت الگری نقش 
یک رهبر را در خط حمله یوونتوس خواهد داشت.

الهلال عربستان به جذب 
نیمار علاقه دارد

 نیمار در رادار سعودی ها قرار گرفت. ستاره 
۳۱ ســاله و برزیلی پاری سن ژرمن که دوباره 
شــایعاتی پیرامون جدایی او از این باشگاه 
شنیده می شود، مورد توجه الهلال عربستان 
قرار گرفته اســت. الهلال عربستان به جذب 
نیمار علاقه دارد. ســعودی ها به زودی تیم 
مذاکراتی خود را بــرای ملاقات با پدر نیمار 
راهی پاریس می کنند. آنها در این ملاقات، 
پیشنهاد رســمی خود را به دست نیمار می 
رســانند. اخیراً نام نیمار در رابطه با بارسلونا 
مطرح شده اما بســیاری از منابع نزدیک به 
بارسلونا تایید کرده اند که احتمال بازگشت 

نیمار تقریبا صفر است.

پیشنهاد 23 میلیون یورویی 
اینتر برای جذب طارمی

 پورتو بــرای فروش طارمی ۳۰ میلیون یورو 
می خواهد. پــس از ناکامی در جذب جانلوکا 
اســکاماکا، مهدی طارمی به هدف جدی اینتر 
در نقل و انتقالات تبدیل شــده است. نراتزوری 
پیشــنهادی رســمی برای جذب این مهاجم 
۳۱ ســاله به پورتو ارائه کرده اســت. اینتر برای 
جذب طارمی پیشنهادی به ارزش ۲۳ میلیون 
یورو به پورتو ارائه کرده اســت. این پیشنهاد از 
سوی باشگاه پرتغالی رد خواهد شد چراکه پورتو 
برای موافقت با فروش طارمی ۳۰ میلیون یورو 
می خواهد. از قرارداد او با پورتو فقط یک ســال 
دیگر باقی مانده است. تاتنهام نیز وضعیت این 

بازیکن ایرانی را دنبال می کند.

شوک زودهنگام مصدومیت 
به آبی های لندن

 کریستوفر انکونکو که در تابستان از لایپزیگ 
به چلسی رفت، به دلیل مصدومیت چهار ماه از 
میادین دور خواهد بود.  این مهاجم پنجشــنبه 
گذشــته در بــازی دوســتانه مقابل بوروســیا 
دورتموند از ناحیه زانو آسیب جدی دید. این خبر 
روز سه شــنبه پس از بررسی های دقیق توسط 
چلسی تایید شد. به این ترتیب انکونکو چهار ماه 
از میادین دور خواهد بود. این بازیکن ۲۵ ساله 
تحت عمل جراحی قــرار گرفته و چندین ماه از 
میادین دور خواهد بود و به همین خاطر احتمالا 
چلسی در ادامه فصل نقل وانتقالات یک مهاجم 

جدید به خدمت بگیرد.

جود بلینگام نیامده، محبوب 
رختکن رئال مادرید شده

 بلینــگام خود را به خوبی در رختکن پرســتاره 
کهکشانی ها جا کرده است. جود ۱9 ساله که ماه قبل 
در انتقالی پرهزینه از دورتموند راهی رئال مادرید 
شد، طی همین مدت زمان کوتاه به یکی از بازیکنان 
محبوب تیم تبدیل شده است. جدا از قابلیت های 
کم نظیر فنی، بلینگام از لحاظ شخصیتی نیز رفتار 
پخته و محترمانه ای با ســایر بازیکنان و اعضای 
باشگاه دارد و به هیچ وجه خود را درگیر اختلافات 
و حواشی نمی کند. رفتار حرفه ای و تطبیق پذیری 
آسان بلینگام، رختکن رئال مادرید را نیز تحت تاثیر 
قرارداده است، تا جایی که همه می گویند بلینگام 

انگار تمام عمرش در رئال مادرید بازی می کرده !

یوونتوس پشت پرده مخالفت 
لوکاکو با رفتن به عربستان

  چلسی نگران اســت که یوونتوس پشت رد 
پیشــنهادها از سوی روملو لوکاکو برای رفتن به 
عربستان باشــد. طبق خبر رسانه های مختلف 
یوونتوس و چلسی در حال مذاکره بر سر معاوضه 
احتمالی بین دوشان ولاهوویچ و روملو لوکاکو 
هستند. پیوســتن روملو لوکاکو به یوونتوس و 
بحث هایی که بر سر مذاکره او با یوونتوس پیش 
از فینال لیگ قهرمانان کرده که روی عملکردش 
اثر گذاشته، در رســانه های متمایل به اینتر در 
ایتالیا داغ است. چلسی نگران است که یوونتوس 
پشــت رد کردن پیشــنهادهای خوب عربستان 

سعودی توسط روملو لوکاکو باشد. 

کایل واکر در آستانه تمدید 
قرارداد با منچسترسیتی

 کایل واکر آماده است به پیشنهاد تمدید قرارداد 
منچسترسیتی پاسخ مثبت دهد، مدافع انگلیسی 
منچسترسیتی به احتمال زیاد قراردادش را با این 
باشگاه تمدید می کند. واکر آماده پذیرش پیشنهاد 
جدید منچسترسیتی شده است. این پیشنهاد واکر 
را برای ماندن وسوسه کرده و انتظار می رود او قرارداد 
جدیدی با سیتیزن ها امضا کند. باشگاه انگلیسی 
اکنون اطمینان زیادی نسبت به ماندن واکر و برناردو 
سیلوا دارد. ســم لی از اتلتیک نیز گزارش داد این 
مدافع ۳۳ ساله که با بایرن مونیخ به توافق رسیده 
بود، مجذوب مصمم بودن گواردیولا و ســران سیتی 
برای حفظش شده و تصمیم گرفته در باشگاه بماند.

ستاره جدید الاهلی عربستان 
از رم می آید

  لاهلی عربســتان با بازیکن جدیدی به توافق 
رســید و او را به ترکیبش اضافه کرد. روجر ایبانیز 
برزیلی مدافع برزیلی تیم رم قبول کرد راهی الاهلی 
عربستان شود. طبق اعلام اسکای اسپورت ایتالیا، 
هزینــه پرداختــی ۲۸.۵ میلیون یــورو به اضافه 
۳ میلیــون یورو به عنــوان پــاداش خواهد بود. 
ناتینگهام فارست و استون ویلا نیز به جذب ایبانز 
علاقه نشــان داده بودند ولی الاهلی توانست این 
بازیکن را به خدمت بگیرد. ژوزه مورینیو، سرمربی 
جالوروسی، نیز با انتشار پستی در اینستاگرام، این 
انتقال را تایید کرد که نشان می دهد مدافع میانی 

برزیلی خرید جدید تیم الاهلی عربستان است.
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